

Gastgeber des / Host of the Student Jamboree 2019



Petra Siewert, Präsidentin Tapsy Turtles SDC

Founding and deciding on a name for the club

In 1988, ten people met in the restaurant "Zum Halbmond" (Half Moon) in Speyer. They wanted to learn square dance under the tuition of the caller Big George.

Since the first president bred turtles they agreed to name the clubs the "Tapsy Turtles."

After the class, a dance hall was needed, and this was found in Böhl-Iggelheim.

Later the Tapsy Turtles SDC became a department of the TV Hochdorf 1894 e.V.

Our club callers are Martin Laufer and Philipp Aff. They alternate calling on our MS/+ club evenings. In addition, Martin calls on our C1/2 evenings. Further information can be found on their Internet homepages.

Hochdorf is situated in the Pfalz near Mutterstadt and is easily accessible via the Autobahn A65.

On the 19th October 2019 we will celebrate our 31st Jubilee. For this special, the guest caller will be Jack Borgström from Sweden, who, together with our club callers Martin Laufer and Philipp Aff will organise the square dance program.

We are now looking forward to greeting as many dancers, students and angels as possible at the Student Jamboree on 31st March 2019. We might add this is not the first Student Jamboree we have organised.

Clubgründung und Namensfindung:

1988 fanden sich 10 Leute in der Gaststätte "Zum Halbmond" in Speyer, die unter der Anleitung von Caller Big George Square Dance lernen wollten.

Da der erste Präsident Fritz Mäurer Schildkröten züchtete, einigte man sich auf den Namen "Tapsy Turtles"

Nach der Class wurde ein neuer Tanzplatz benötigt. Dieser wurde in Böhl-Iggelheim gefunden.

Der Tapsy Turtles SDC ist eine Square Dance Abteilung beim TV Hochdorf 1894 e.V.

Unsere Clubcaller sind Martin Laufer und Philipp Aff. Beide wechseln sich bei den MS/+ Clubabenden ab. Zusätzlich callt Martin noch die C1/2-Clubabende. Mehr Informationen findet ihr auf den Homepages der beiden.

Hochdorf liegt in der Pfalz in der Nähe von Mutterstadt und ist für Autofahrer gut über die A 65 zu erreichen.

Am 19. Oktober 2019 feiern wir unseren **31. Geburtstag**. Als Gastcaller für dieses Special haben wir Jack Borgström (SWE) engagiert, der mit unseren beiden Clubcallern Martin Laufer und Philipp Aff das Square Dance Programm gestalten wird.

Nun freuen wir uns, möglichst viele Tänzer, Students und Angels, beim Student Jamboree am 30. März 2019 begrüßen zu dürfen. Es ist nicht das erste Student Jamboree, das wir ausrichten dürfen...